
مـدیرعامل باشگـاه مـاشین سـازی
تبریز در نشست خبری: از موسسه
ی کوثر شکایت میکنیم/ اسپانسر

جدید برای ماشین سازی
مدیرعامل باشگاه ماشین سازی تبریز در نشست خبری که عصر امروز در
محل باشگاه ماشین سازی برگزار شد گفت: ماشین سازی یک باشگاه ده،
پانزده ساله نیست و مانند درخت ریشه داری است که همیشه میوه ی
خوبی میدهد، ولی بعدا سرمازده و خشک میشود. ماشین سازی در حال
حاضر در بحران مقطعی قرار گرفته و با احتمال جذب اسپانسر مالی
جدید، امکان این وجود دارد که تیم دوباره به شرایط قبلی بازگردد.
سینا اصل محمدپور در خصوص گلایه هایی که در گذشته از استاندار
آذربایجان شرقی داشت، خاطرنشان کرد: ما از استاندار گلایه کرده
بودیم و با اطلاع رسانی که از سوی رسانه های صورت گرفت استاندار
به سردار نصرتی ماموریت داد تا پیگیر وضعیت ماشین سازی باشد و
همچنین بارها هم به خود استاندار گفته بودم که مدیرکل تربیت بدنی

به وظایف قانونی خودعمل نمی کند.

وی ادامه داد: طی رایزنی های انجام شده، آقای ششگلانی با اسپانسر
مالی جدیدی مذاکره کرده اند که احتمال دارد تا قبل از عید با آن
ها به توافق برسیم. ما علاقه ی زیادی داریم تا نام ماشین سازی حفظ
شود و در تهران با موسسه ای به توافق رسیده ام که حداقل یک و نیم
میلیارد بودجه برای فصل بعد در اختیار ما قرار خواهد داد که 700
میلیون آن پیش قسط خواهد بود. هیئت مدیره ی موسسه ی فوق نیز

بودجه را تصویب کرده اند و کار در مراحل نهایی انجام میباشد.

مدیر عامل باشگاه ماشین سازی در پاسخ به این سوال که برنامه ی
این تیم در فصل آینده و در لیگ دسته دو چه خواهد بود، اظهار کرد:
هر تیمی به دسته ی پایین تر سقوط میکند، ولی مهم این است که برای
فصل بعد برنامه ریزی خوبی را داشته باشد. با سیدمحمد علوی و چند
نفر دیگر مذاکره کرده ایم تا تیم را خوب ببندند و با افراد شاخصی

هم در حال مذاکره هستیم تا به تیم اضافه شوند.

محمدپور در باره ی آینده ی ماشین سازی در فصل بعد گفت: آینده ی
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باشگاهی که با نام ماشین سازی فعالیت میکند به هیچ وجه بد نخواهد
بود و هواداران این تیم نیز نباید نگرانی زیادی در رابطه با
آینده ی تیم داشته باشند. مسئولین استانی تصمیم موکدی برای حفظ

تیم دارند و به همین دلیل جای نگرانی نیست.

وی ادامه داد: موسسه کوثر که تا به این جا به تعهدات خود عمل
نکرده بود، در حال حاضر به این نتیجه رسیده که به بخشی از این
تعهدات عمل کند ولی ما درخواست کرده ایم تا آن ها به تمام تعهدات
خود عمل کنند و در غیر اینصورت از موسسه ی کوثر شکایت خواهیم
کرد. در حال حاضر کیفر خواست خود را نگه داشته ایم تا هفته ی بعد
دادخواست مطالبات وجوه هزینه ی باشگاه ماشین سازی را در اختیار
دستگاه قضایی کشور قرار دهیم تا هزینه ای که دریافت میکنیم به

عنوان سرمایه ی باشگاه تلقی شود.

سینا اصل محمد پور در مورد تیم بانوان ماشین سازی و نیز فعالیت
باشگاه در سایر رشته های ورزشی افزود: به دنبال تشکیل تیم بانوان

هستیم و تیم های نوجوانان، جوانان و امید نیز تشکیل خواهند شد.

تیم فوتسال نیز با انتخاب سرمربی و بازیکنان در حال شکل گیری
میباشد. تیم فوتسال بانوان نیز در حال حاضر در لیگ دسته یک حضور

دارد که تا به این جا یک برد و یک باخت داشته است.

وی در مورد دلایل افت شدید ماشین سازی در این فصل گفت: یک میلیارد
و صد میلیون تومان از موسسه ی کوثر طلب داریم که به دنبال دریافت
این مبلغ میباشیم. 70 درصد از دلیل سقوط ماشین سازی به لیگ دسته
پایین تر نیز موسسه کوثر بوده است. مشکلاتی هم از طرف خود باشگاه
وجود داشت که باید در نیم فصل حل میشد اما به دلیل محدودیت های

مالی، این مشکلات سر جایشان باقی ماندند.

سینا اصل محمد پور از پیشنهاد یک تیم بومی برای خرید امتیاز
باشگاه خبر داد و گفت: امتیاز باشگاه از طرف یکی از تیم های بومی
استان درخواست شده که هنوز به این درخواست آنان پاسخ نداده ایم و

منتظر وضعیت اسپانسر تیم در فصل آینده هستیم.

وی در خاتمه افزود: شرکت ماشین سازی طی نامه ای به سازمان ورزش و
جوانان اعلام نموده است که حق استفاده از نام شرکت را ندارید که

این مسئله هم از بی کفایتی مسئولین است.


